

各位家長：

感謝家長參與聯校家長講座《培養孩子成為自主學習者》，有關詳情

如下：

日期：2021年5月22日(星期六)

時間：09:30-11:00

備註：

1. 由於秀德小學較早前有教職員確診，為家長健康著想，上述講座將不設現場參與，全部以網上形式進行。
2. 靈糧堂秀德小學家長及怡文中學家長如欲獲取家長學堂學分，講座完成後必須填寫回應表。
3. 家長只需於上述時間登入 YouTube 連結：
<https://www.llcst.edu.hk/channel>
4. 講座完結後，請家長完成當日問卷，謝謝你們的寶貴意見。
<https://forms.gle/HFd2zuprF17QkdMq6>
5. 如有查詢，可致電 2109 4000 查詢。

謝謝！

Dear Parents,

Warm Reminders of Joint School Parents Program

Thanks for joining the online seminar, Nurturing A Child with Quality of Self-Direct Learning

Date: 22 May, 2021 (Saturday)

Time: 09:30-11:00

Remarks:

1. In consideration of parents' health, the above joint school seminar will be fully conducted online. Face-to-Face session won't be arranged.
2. Parents of Ling Liang Church Sau Tak Primary School and E Wun Secondary School who participate in this seminar will be granted 5 academic points for the Parents' Programme after they fill in the questionnaire at the end of seminar.
3. Please join the online seminar via following YouTube Link in the above time slots.
<https://www.llcst.edu.hk/channel>
4. Please kindly finish the questionnaire after the seminar.
<https://forms.gle/HFd2zuprF17QkdMq6>
5. Should you have any enquiries, please contact at 2109 4000.

Thank you!